
 

 

Hoolekogu koosoleku protokoll nr 1 

 
Maidla          14.12.2021 
  

 
Algus kell 17.30, lõpp kell 18.20. 
 
Koosoleku juhataja: Kristi Polt 
Protokollija: Hellika Männi 
Võtsid osa: Merit Männi, Hellika Männi, Kristi Polt, Merili Keba, Merike Hobolainen, Virge 
Konar 
Puudusid: Johannes Juusu, Viivi Artel, Naima Soppe 

Kutsutud: Meelike Abroi (direktor) 
 
Päevakord: 

1. Sekretäri valimine. 
2. Õppeedukus. 
3. Lasteaia õppekava täiendamine. 
4. Eelarve projekt 2022 aastaks.  
5. Hoolekogu liikmete ettepanekud. 
6. Ettepanekud kooli ja lasteasutuse õppe-kasvatustöö parendamiseks 

 
 

1. Sekretäri valimine 
 

 Sekretäriks valiti Hellika Männi 6 poolthäälega.  
 

2. Õppeedukus 
 

Õppeedukus esimesel trimestril on 81%. Puudulike hinnetega õpilased saavad 
õpiabi. Õpilaste arv on 2021 a. sügisega koolis tõusnud. Kooli nimekirjas on üks 
õpilane, kes koolis ei käi, kool pöördub selles küsimuses abi saamiseks valda.  
Õpiedukuse tõstmiseks ja õpilaste toetamiseks tõi ja toob veel kool osaühingutest 
spetsialiste: logopeede ja psühholooge. Spetsialistid olid väga rahul õpilaste 
käitumisega. Õpilased ise saavad logopeedi ja psühholoogiga vajadusel  ühendust 
võtta edaspidi e-maili teel ise. 2022 aastal tulevad nad tagasi kooli külastama.  
Õpetajad tegid eelnevalt logopeedi jaoks ära diagnoosetteütluse, et logopeed saaks 
kiiremini leida õpilaste murekohti ja vajadusi. Individuaalseks õppeks on koolis 
olemas abiõpetaja. 

 
 

3. Lasteaia õppekava täiendamine 
 
Ettepanekud: 
Õppekavas ära märkida õige lasteaia juriidiline aadress Mõisa 1, Maidla. 
 
Erivajadusega laps saab eluks vajalikud oskused kuidas iseendaga toime tulla. 
 
Õppekava vastu võetud 6 häält poolt, vastu ja erapooletuid ei ole. 
 



4. Eelarve projekt 2022 aastaks 

 
Lasteaed 137239 eurot 
Kool         303892 eurot 
Koolitoit    13986 eurot 
Huvikool    2954 eurot 
Lasteaia majanduskulud 25575 eurot 
Kooli majanduskulud       31060 eurot 
 
Lasteaia bassein praegu kokkuhoiu pärast ei tööta, sest elektri hinnad on väga kõrged ja 
lapsed puuduvad haiguse tõttu. 
 
5. Hoolekogu liikmete ettepanekud 

  
Positiivne tagasiside hoolekogu liikme poolt: õpilaste märkamine, toetamine ja 
probleemide ennetamine on vilja kandnud. 
  

 
6. Ettepanekud kooli ja lasteasutuse õppe-kasvatustöö parendamiseks 

  
Kool on kasutanud asendusõpetajate programmi. Kasutab vajadusel ka edaspidi. 
 
 
 
 Hoolekogu esimees     Protokollija  

 Kristi Polt               Hellika Männi  


